
Referat af bestyrelsesmøde tirsdag d. 7. maj 2024 kl.: 17:00 – 18:00 

 VIBO – Bagergården, afd. 142                                                                  Side 1 af 2 
 

 
Dagsorden: 
 

1. Velkomst. (Imran 1. min) 
2. Ordstyrer. (Imran) 
3. Godkendelse af referatet af bestyrelsesmøde/helhedsplan d. 02.04.2024 – (Imran 1.min.) 
4. Orientering fra formanden. – (Imran 5.min.) 
5. Varmemester – (15. min.) 

• Vandskade Nannasgade kælderen. -status. 
• Skilte. – status 
• Lys i kælderen. – status 
• Maling. – status. 
• Kloakrør. – status 

6. Social aktivitet – (Lonnie/Imran 15.min) 
Beslutning om: 
A: Kronborgbesøg: (Lonnie) 
• Pris for bussen, entre 
• Dato 
• Lommepenge 
• Egen betaling fra beboere. 
B: Bakken: (Lonnie) 
• Pris for bussen, entre 
• Dato 
• Lommepenge. 
• Egen betaling fra beboere. 

7. Regnskab – (Imran 2.min.) 
8. Evt. 
9. Næste bestyrelsesmøde – (Imran 1.min.) 

 

 

Tilstede:           Ordstyrer: Tilstede fra VIBO: Tilstede udefra:  

Lone, Thomas, Imran, Lonnie og John Imran Martin.  -----------   

 
 
Ad. 1: Velkommen. 

• Formanden byder alle velkommen. 
 
 
Ad. 2: Ordstyrer: 

• Imran 
 
 
Ad. 3: Godkendelse af referatet. 

• Der var kommentar til referatet, men disse blev ikke fremlagt.  
• Referatet fra 2. april 2024 blev godkendt. 

 
 
Ad. 4: Orientering fra formanden  

• Varmemester Martin Corlin stopper pr. 31.5.2024. 
• VIBO-fest: Det forløb godt og var tilfredsstillende. 
• Graffit: Er ikke tilfreds med firmaet. Martin vil prøve at indhente tilbud fra et andet firma. 
• Beton i Nannasgade: Der blev besluttet af en samlet bestyrelse at Martin sætter projektet i gang i nannasgade 

og derefter tages der beslutning om mimersgade. 
• Udskiftning af lys i kælderen: VIBO har godkendt indhentet tilbud og projektet sættes i gang snarest. 



Referat af bestyrelsesmøde tirsdag d. 7. maj 2024 kl.: 17:00 – 18:00 

 VIBO – Bagergården, afd. 142                                                                  Side 2 af 2 
 

 
 
Ad. 5: Områdechef/ Ejendomsmester: 

Martin: 

• Kørende projekter: 
 

1. Vandskade beboerlokale: Gulvet til det store lokale har forsikringen ikke dækket, døren vil blive 
udskiftet. Gulvet er lagt er ret pænt, men der mangler finish enkelte steder. 

2. Skilt: Lavet med kat og hund er hængt op 
3. Lys udskiftning i kældrene: Er udskiftet, men tiden på, hvor lyset tændes og slukkes skal justeres.  Lyset 

skal også justeres til festlokalet, da det meget hurtigt slukkes i gangen.  
4. Maling: Godt i gang. Små justeringer de steder der er malet, Martin følger op når opgaven afsluttes. 
5. Kloak-rør: Forsikring har været ude og godkendt det hele. Sættes i gang så hurtigt som muligt. I mellem 

tiden er der lavet en fast aftale med kloakmanden om at han skal komme hyppigere for at tømme røret 
så der ikke sker vandskade igen 

6. Beton i opgangene: Martin følger op of sætter det igang. 
 
 

Mødet blev desværre afbrudt pga. interne uenigheder/kommunikation i gruppen. 

 
 
Ad. 6:  Social aktivitet. 

A: Kronborgbesøg: (Lonnie) 
• Pris for bussen: 6400,00  
• Entre 145 kr voksen, alle under 18 er gratis. Gruppe billet ved 10 personer er prisen 135,00 kr, 
• Åben 10- 18. Alle børn under 15 skal ledsages af voksen. 
• Dato: ----- 
• Lommepenge: ----- 
• Egen betaling fra beboere: ------- 
B: Bakken: (Lonnie) 
• Pris for bussen, entre. ------ 
• Dato: ------- 
• Lommepenge: ------- 
• Egen betaling fra beboere:------ 

10. Regnskab – (Imran 2.min.) 
 

Ad. 7: Regnskab: 

• -----------------	

 
Ad. 8:  Evt. 
 

• ------ 
 
 

Ad 9: Næste bestyrelsesmøde. 

• Næste bestyrelsesmøde tirsdag 4. juni 2024 kl.: 17:00 – 18:00 
• Evt. tidligere hvis der skal debatteres et akut emne 

 


